

Dagsorden til bestyrelsesmøde nr. 239, onsdag d. 14/12-2022 19-21


Tilstede: Mikkel, Randa, Kim, Johan, Thor, Simone, Thorsten, Michael


Fraværende med afbud: Rune, Ilan, Marc

Fraværende uden afbud:

Angiv om forslag er **til info(I)**, eller **til beslutning(B)**. Brug indstillings-skabelonen.

Godkendt d.:

1. Valg af ordstyrer **Johan**
2. valg af referent: **Simone**
3. Godkendelse af dagsorden: **Godkendt**
4. Godkendelse af referater: [238](#) Godkendt efter rettelser er gennemgået. [237](#) er endeligt godkendt
5. Nyt fra driften
Tine (fotograf) har fulgt driften, skal udmunde i en "reportage" omkring driftens udfordringer og sejre. Nye låse i varmecentralerne efter problemer med uanmeldte besøg, kun Marc, Drift og JJ VVS har nu nøgler. Ibrahim er tilbage efter længere tids sygdom. Projekt: Under-opgangstrappe er ved at være klart. velykket julefrokost! Daniel er faldet godt til.
6. Forberedelse af GF - fortsat fra sidste møde
Det vedtages at GF forsøges at ligge den 25/5. OBS: man skal fra 2023 selv stille stole op, der aftales nærmere næste år.
Deadline for beretning: 3. april
 2023 Beretning disp.

Det aftales at Simone og Thorsten & Thor mødes og arbejder på et konkret forslag ift. debatoplæg.
 Debatoplæg
7. Bestyrelseshonorar (B) (udsat fra møde 238)
Det skal aftales endeligt til budgetmøde:
- Det aftales at Michael laver et konkret oplæg til kurser.
- Honoraroplæg skal opdateres jf. dagens snak inkl. argumentation, statistikker, ansvarlig: Forpersonsgruppen
8. Altan (B) (Udsat fra møde 238)
Vi skal beslutte om vi går videre med projektet.
Spørgsmål: vil de 20.000 blive indlagt i altanprojektets samlede pris ved dets vedtagelse? Ja.
Det er besluttet at gå videre med projektet som oplagt, der afholdes et beboermøde i februar 2023.
9. Skal vi inddrage JBG nr. 2 til bestyrelseslokale? (B)
Det aftales at vi sætter gang i projektet, og at Michael og Randa på næste bestyrelsesmøde fremlægger de økonomiske aspekter i projektet.
10. (I) Grøn bylivspulje. [Se referat](#)
Hvem står for at oprette ansøgning?

Michael har snakket med Magnus om flere gode tiltag, og Michael, Magnus Kasper vil gerne stå for bylivspuljeansøgning. Det vedtages.

11. Nytårsskål og krudt - er der styr på det?

Kim & Thor koordinerer dem imellem

12. Nytårskur - hvornår? - hvor? - hvem? (B)

6. januar 13:30, Kransekage & bobler hos Gonzo. Michael har ansvaret.

13. Nyt fra BU

Intet nyt

14. Nyt fra EU

Psyche café lukker ned den 15. dec. Claudia (jurist) vurderer at sagen er afsluttet.

15. Nyt fra KU

Simone og Marc er ikke nået videre med skærmene. Tine (fotograf) vil gerne tage billeder når bestyrelsen har udarbejdet en "historie".

16. Evt.

Beboerlokaleudvalg vil sende survey ud, dejligt

Thorsten foreslår at vi skriver initialer ud fra bestyrelsespunkter - også i ekstern kommunikation. Det er der stemning for